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Protokół Nr XXXV/2021
z XXXV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2021 r. w godzinach od 10:00 do 14:00

Przed rozpoczęciem sesji Rady Miejskiej Przewodniczący RM poinformowa?ł, że sesja
będzie utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dżwięk. Nagrania z sesji
są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej grniny
oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.

Sesja przeprowadzona przy u,$ciu systemu elektronicznego.

W obradach ses.ii udział wzięli:
-radni wg listy obecności - załącznik nr 1,
-sołtysi wg listy obecności - załącznik nr 2,
-pracownicy Urzędu Miejskiego, dyrektorzy jednostek podległych, zaproszeni goście
oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach wg listy obecności - załącznik nr 3.

Prowadzący obrady - Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Lesinski.

Ad.l Otwarcie sesji.

Otwarcia XXXV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokona?ł Pan Franciszek
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej. Następnie przywita?ł wszystkich przybyłych
na ses3ę.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych
obecnych jest 13 co stanowi quorum, przy któr3mi Rada Miejska w Sępólnie
Krajeńskim moźe obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecna radna RM Mariola Turek usprawiedliwiła swoją nieobecność.
Usprawiedliwienie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Nieobecny radny RM Mateusz Oelberg.

b) przedstawienie porządku obrad,

Porządek obrad radni otrzyrnali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Przewodniczący RM zapytal, czy ktoś z radnych chciałby zko0ć- wniosek o zmianę
porządku obrad.

Wobec tego, źe nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad, Przewodniczący
RM odczytal porządek obrad.

Porządek .obrad.

1. Otwarcie sesji:
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a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

4. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjarni, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjami.

6. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie,
kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
oraz przebiegu wykonania pla?nów finansowych jednostek dla których Gmina
Sępólno Krajeńskie jest organem zalożycielskim za pierwsze półrocze 2021 roku.

a) przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie, kształtowaniu się Wieloletniej Propozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie oraz przebiegu wykonania planów finansowych
jednostek dla których Gmina Sępólno Krajeńskie jest organem
zało$cielskim za pierwsze półrocze 2021 roku,

b) uchwała Nr 2/I/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 sierpnia 2021 r. w sprawie wydania
opinii o przedłożonej przez Burmistrza Sępólna Krajeńskiego informacji o
przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 r.

c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie
wykonania budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie za I półrocze 2021 r.

d) dyskusja,

e) przyjęcie informacji.

9. Przebieg inwestycji na terenie Miasta i Gminy Sępólno Krajeńskie w I półroczu 2021
roku.

10. Sprawozdania z działalności organizacyjnej i ekonomicznej spółek gminnych za
okres - 2020 rok i I półrocze 2021 roku:

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o.
- dyskusja

b) Zakładu Transportu i Usług Spółka z o.o.
- dyskusja

11. Podjęcie uchwa?ł w sprawie:
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) zmieniająca uchwa?łę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021rok,

al

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sępólno Krajeńskie,
w roku szkolnym 2021 / 22,

c) projektu zmian w regularninie dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie,

d) nada?nia nazwy placu,

e) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej sta?nowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie,

f) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego połoźonego w Sępólnie
Krajeńskim przy ul. Wojska Polskiego 9 /4,

g) regularninu Cmentarza Komunalnego w Sępólnie Krajeńskim,

h) ustalenia opłat za usługi cmentarne,

i) wyra?źenia zgody na odpłatne nabycie dzialek nr 198 /6 oraz 198/37
obręb Piaseczno,

j) ustanowienia prawa służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej
własnosć Gminy Sęplno Krajeńskie położonej w miejscowości Niechorz,

k) ustanowienia odpłatnego prawa słuźebności prze')azdu i przechodu na
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie
połoźonej w miejscowości Sępólno Krajeńskie przy ul. Chojnickiej,

1) przeprowadzenia wyborów uzupełniających Przewodniczącego Zarządu
Osiedla, członka Rady Sołeckiej na kadencję 2019-2023,

ł) odwołania radnego ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

m) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji.

12. Podjęcie deklaracji w sprawie zobowiązania się do podjęcia dzialań
zmierzających do zaliczenia projektowa?nej drogi na dzia?łce nr 514 / 1 obręb
geodezyjny 0004 w Sępólnie Krajeńskim do zaliczenia drogi do kategorii dróg
gminnych.

13. Podjęcie apelu do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie objęcia w rarnach
dzia?łania ,,Wyjątkowe tyrnczasowe wsparcie dla rolników, mikroprzedsiębiorstw
oraz malych i średnich przedsiębiorstw szczególnie dotkniętych kryzysem
związanym z COVID- 19" objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na
lata 2014-2020 producentów specjalizujących się w produkcji roślinnej.
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14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady
o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

15. Odpowiedzi na wolne wnioski.

16. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miejska będzie obradowa?ła według
przygotowanego porządku obrad.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowal, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnyrn za pomocą poczty elektronicznej. Zapyta?ł radnych o
ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM za?rządził
głosowa?nie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty następującymi głosarni:

za- 13 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrna?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformowal, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnyrn za pomocą poczty elektronicznej. Zapyta?ł radnych o
ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższyrn Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosil aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej został przy'ęty następującymi głosarni:

za- 13 radnych, przeciw- O radnych, wstrz3miało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad.4. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej

Przewodniczący RM poinformowal, że sprawozdanie zostało przesła?ne za pomocą
poczty elektronicznej, dlatego nie będzie odczytane.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Strona 4 z 31



Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania Burmistrza Sępólna
Krajeńskiego.

Głos zabrała radna RM Barbara Szlezer, która zapyta?ła o perspektywy przywrócenia
połączeń komunikacyjnych Sępólno-Bydgoszcz, poniewaa; odbyły się dwa spotkania
Burmistrza z Marszałkiem Województwa, a także odbyło się spotka?nie z
sarnorząda?rni, które dotyczyło utworzenia połączenia kolejowego.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, źe odbyły się
dwa spotkania dotyczące przywrócenia linii kolejowej, lecz po innej trasie oraz na
temat przywrócenia linii autobusowej. Przypomniał, że na koniec kwietnia PKS
Chojnice zlikwidowal linię, która była przez nich prowadzona. Nadmienił, źe
sarnorząd powiatu i burmistrzowie spotykali się kilkakrotnie w sprawie przywrócenia
linii autobusowej, poniewa?ż powiat nie ma połączenia autobusowego z Bydgoszczą.
Samorządy gmin i powiatu wspólnie próbowały przywrócić połączenia. Połączenia
takie na terenie powiatu działają i organizatorem jest powiat wspólnie z grninarni.
Funkcjonuje to zarówno w roku szkolnyrn jak i w czasie wakacji. Takich linii jest 16.
Dzia?łają one z dofinansowania wojewody, samorządów gminnych oraz starostwa. W
przypadku linii do Bydgoszczy organizatorem nie może być, ani starostwo, ani grnina,
jedynie może być marsza?łek województwa, dlatego spotkania o przywrócenie połączeń
były organizowane z Marszałkiem Województwa. Z ostatnich informacji Marsza?łka
wynika, iź od miesiąca września takie połączenie będzie, ale nie wiadomo w jakiej
ilości połączeń.

Następnie Zastępca Burmistrza wskaza?ł, że juź w ubiegłym roku
przedstawiona była propozycja połączenia kolejowego i cały czas trwają rozmowy.
Połączenie to zostało wpisane w Strategię Województwa Kujawsko-Pomorskiego, lecz
nie ma przywrócenia linii nr 281 na odcinku Nakło-Chojnice, tylko został
zaproponowany inny przebieg trasy Chojnice-Karnień-Sępólno-Więcbork przez Sośno,
budowa nowego odcinka linii kolejowej do połączenia z nieuczęszczaną trasą Tuchola-
Koronowo i budowa nowej linii kolejowej z Koronowa do Bydgoszczy przez włączenie
się na przystanku w Maksyrnilianowie. Zadanie to jest w rarnach programu Kolej+,
gdzie wnioskodawcą przywrócenia i budowy tej linii kolejowej jest sarnorząd Gminy
Koronowo, która zło,$ła wniosek, poparty przez sarnorządy: Kujawsko-Pomorski
Urząd Marszałkowski, Pomorski Urząd Marsza?łkowski, Gminę Bydgoszcz, Starostwo
Bydgoszcz, Gminę Koronowo, Gminę Sośno, Gminę Więcbork, Gminę Sępólno, Gminę
Kamień, Gminę Chojnice, Miasto Chojnice oraz Starostwo Chojnice. Obecnie Urząd
Miejski w Koronowie jest na etapie rozstrzygania przetargu na opracowanie Studium,
które da przepustkę, że będzie w ogóle możliwość budowania tej linii. 6 września jest
termin rozstrzygnięcia przetargu. Odbywają się rozmowy ze wszystkimi gmina?rni
odnośnie dofinansowa?nia, ponieważ Studium w kwocie 700 tys. zł ma być
sfinarisowane przez sarnorządy województwa, powiatu i grniny. Poinformował, że
dzisiaj odbyła się rozmowa i nasz powiat deklaruje 50 tys. zł na opracowanie
dokumentacji. Jeszcze raz podkreślił, że połączenie autobusowe ruszy od września,
a połączenie kolejowe jest na początku tej drogi.

Pytań więcej nie było, więc Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego według porządku obrad.

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
wyjaśnił, że informacja z działalności w okresie między sesjarni zosta?ła również
przesłana radnym za pomocą poczty elektronicznej, dlatego nie będzie odczytana.
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Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pyta?nia do informacji.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego.

Ad. 6. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych

Przewodniczący RM otworzył punkt dotyczący składania interpelacji i zapytań przez
radnych. Poinformował, że między sesjarni nie została złożona żadna interpelacja ani
zapytanie. Dodał, że jeśli ktoś z radnych chciałby zło'qć interpelacje lub zapytanie
to prosi o jej odczytanie i złożenie na jego re;ce.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który odczytal pismo zawierające interpelację
oraz wniosek.

Interpelacja - dlaczego most na drodze relacji Niechorz-Komierówek w tra?kcie
remontu został zawężony w pasie jezdni do 3,5 metra. Przed remontem most mia?ł
około 6 metrów szerokości.

Wniosek - przywrócić szerokość jezdni do wymiarów pierwotnych, tak aby pojazdy
rolnicze mogły przejeżdżać tym mostem.

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Więcej interpelacji i zapytań nie złożono, dlatego Przewodniczący RM zarnla?iął ten
punkt i przeszedł do kolejnego.

Przewodniczący RM przywitał przybyłą na sesję Przewodniczącą Rady Nadzorczej
Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. Panią Halinę Zimon-Poro?ską.

Ad. 7. Wolne wnioski i informacje

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Wolne wnioski zło$li :

Głos zabrał radny RM Artur Juhnke, który zwrócił się z wnioskiem o przycięcie
krzewów i drzevv rosnących wzdłuż ulicy bł ks. Jerzego Popiełuszki. Na znacznyrn
odcinku ulicy, po stronie nasypu kolejowego gałęzie wystają poza krawężnik i zajmują
pas drogowy, co powoduje utrudnienia i stwarza zagrożenie w ruchu drogowym oraz
uszkadza prze'3eM;m5ące pojazdy. Dodał, że jeżeli potrzebna jest zgoda od RKP to
prosił o zwrócenie się o uporządkowanie tego terenu. Do wniosku dołączył fotografie.

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Następnie radny RM Artur Juhnke zwrócił się z kolejnyrn wnioskiem o rozważenie
stworzenia programu finansowego, grantu, stypendium lub finansowania
przeznaczonego na wspieranie przedsięwzięć wydawniczych, publikacji książek,
zeszytów historycznych etc. związanych z Gminą Sępólno. Wyjaśnił, ze celem tego
programu, byłoby wydawanie publikacji, nawet cy]-clicznych skierowanych na
odkrywanie, dokumentowanie i upowszechnianie wiedzy o Gminie Sępólno
Krajeńskie jej historii, przyrodzie, geografii, kulturze itp. Radny RM Juhnke doda?ł, że
z prograrnu mogłyby korzystać wyłącznie osoby fizyczne, a o przyznaniu takiego
dofinansowania decydowa?łby sarnodzielnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego lub w
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porozumieniu z Dyrektorem Biblioteki Publicznej. Stwierdził, że wielu mieszkańców
gminy pisze ciekawe prace magisterskie i dyplomowe o naszej gminie, o jej historii,
geografii, przyrodzie i może warto by to udokumentować oraz przeznaczyć na ten cel
np. kwotę 5 tys. zł, co ułatwi taką publikację. Radny RM Juhnke dodał, że Biblioteka
Publiczna ?jest zainteresowana tyrn tematem, poszerzyłoby to wiedzę na temat naszej
gminy sarnych mieszkańców i byłoby to ciekawyrn materia?łem promocyjnym na
zewnątrz.

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Głos zabrał radny RM Janusz Tomas, który przypomnial, że w tej kadencji radna RM
Barba?ra Szlezer zło,?ła wniosek o rozważenie możliwości zainstalowania windy przy
Urzędzie ora?z w Bibliotece na ul. Wojska Pols]-ciego. Wskaza?ł, że wniosek ten sldadany
był już wielokrotnie w poprzednich kadencjach przez innych radnych i teraz chciałby
ponowić ten wniosek. Wyjaśnił, że dopiero teraz gdy przejściowo musi poruszać się o
kulach zauważ,a jaki to stanowi problem dla osób niepełnosprawnych. Zwrócił się z
prośbą, aby ten temat poruszyć przy stole wspólnie przez Starostę, Burmistrza i
Dyrektora PUP i wtedy koszty rozło::łyby się na 3 sarnorządy. Kwota nie byłaby tak
wysoka, a osobom niepełnosprawnyrn ułatwiłoby to dostęp do Urzędu, poniewa?ż nie
wszyscy posiadają pośredników, którzy mogliby to załatwić za nich.

Następnie radny RM Janusz Tomas odniósł się do wyrnalowanych miejsc
parkingowych dla osób niepełnosprawnych. Zapytał dlaczego te miejsca nie są przed
wejściem do Urzędu tylko tak daleko, poniewa,ż każde 10 metrów to jest znaczny
wysiłek dla takiej osoby. Wskazał, że zazwyczaj takie miejsca są malowane przed
główrrym wejściem, czy do sldepu lub jakiejś instytucji.

Głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która zło$ła wniosek w imieniu
swoim oraz mieszka?ńców o przeniesienie ławl-ci niepodległości znajdującej się przy
Pomniku ku czci Chrystusa Króla na Plac Wolności. Nadmieniła, że nie widzia?ła, aby
tam ktoś siedzial, a jak już siedzia?ł to zniszczył, ponieważ widać wiszące z niej kable.
Ławka na Placu Wolności w tej chwili sprawiłaby ludziom ogromną radość, ponieważ
mogliby podłączyć sobie komórkę lub jakiś inny sprzęt.

Głos zabrała Pa?ni , która podziękowala Panu Glińskiemu za dowóz
kostki na ulicę Krótką 1, gdzie znajduje się mieszkanie OPS. Ponadto podziękowała
Pani Fróhlke za współudział w remontowaniu klatki. Stwierdziła, źe w tej chwili
budynek jest bardzo ładny, jedynie ma zastrzeżenia, aby nie odbywały się tam żadne
zgromadzenia, bo zgłosi to na policję.
Następnie mieszkanka Sępólna Krajeńskiego w nawiązaniu do wypowiedzi radnego
RM Janusza Tomasa przypomniała, że osobiście 4 lata temu na sesji mówiła o windzie
i uzyskała odpowiedż od Pana Stupałkowskiego, że gdy będzie remont Urzędu to
będzie brane pod uwagę również zainstalowanie windy. Stwierdziła, że do dnia
dzisiejszego w'ndy nie ma i tak samo w Bibliotece.
Ponadto zwróciła się do opiełmna ścieżek rowerowych, przejść nad jeziorem,
wybudowanych kiedyś stanic, poniewa?ż są zdewastowane. Wskazała, że są w
opłakanyrn stai?iie i nie wystarczy czegoś zrobić, ale trzeba o to dbać. Chciałaby, aby
przynajmniej raz w roku ktoś to przeglądał, remontowa?ł oraz wycinal trawy wokół
jeziora, ponieważ, ścieżki są nie do prze.jścia. Zwróciła również uwagę na molo, które
również trzeba wyremontować, poniewa?ź kaba?ret, który tarn występował robił sobie
źarty nie tylko z mola, ale i ze śniętych ryb.
Mieszkanka zapytała, czy ktoś zwrócił uwagę, iż ulica Ogrodowa jest ca?ły czas
zalewa?na ścieka?mi. Wyjaśniła, że naprzeciwko Stra?0 Pożarnej jest przesmyk i idąc
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ulica Ogrodowa zalewana jestw prawą stronę ulicy Koronowskiej to cały czas
ściekarni.

Następnie zwróciła uwagę, iż bardzo mocno promowane są szczepienia a wie, że nawet
wśród radnych rady są antyszczepionkowcy, którzy oficjalnie mówią, że nie będą się
szczepić. Poprosiła radnych o zwrócenie uwagi, bądż żądać certyfikatów, czy są
wszyscy zaszczepieni.
Również odniosła się do tematu głównej ulicy przelotowej. Wskazala, że
współuczestniczyła na odległość w spotkaniu z Panem z GDDKiA z Bydgoszczy od
którego usłyszała, że trzeba większych kontroli prędkości na naszej ulicy. Dodala, że
trzeba zwrócić się do policji, iż ciężarówki jadą z ta?ką prędkością, że od czasu do czasu
meble nale$ wsuwać na swoje miejsce.

Głos zabra?ł Pan Stanisław Stró?ski Sołtys Sołectwa Zalesie, który zapytał co się
dzieje z prograrnem z Urzędu Ma?rsza?łkowskiego o odnawialnych żródłach ćnergii
(OZE) .
Nadmienił, że na przyszły rok zmieniają się przepisy i na pewno mieszkańcy nie będą
chcieli z tego skorzystać, a w tej chwili pewna grupa chcia?łaby z tego skorzystać i
nadal czekają i nie wiedzą co się z tym prograrnem dzieje.

Następnie Pan Sołtys wyjaśnil iż w Sołectwie funkcjonuje wspólnota mieszkaniowa i
w tym budynku będzie montowany gaz. Stwierdził, ze nikt nie rozmawia?ł z sołtysem,
a sołtys jest jak współlokator, który używa ten budynek i powinien wiedzieć co tarn
będzie robione, jak będzie wyglądać ta instalacja. Sołtys jest za tym, aby mieszkańcy
inwestowali, ale chce wiedzieć jak to wszystko będzie wygląda?ło, żeby nie było
zrobione byle ja?k, bo caly czas było robione jak się chce.
Ponadto Sołtys poprosił, by Przewodniczący RM i radni zwrócili uwagę Burmistrzowi,
aby rozmawia?ł z sołtysarni. Pan Stróżyński powiedzial, że był u Pana Burmistrza, ale
był potraktowany ,z góry" i Burmistrz nie chciał rozmawiać i był zadowolony, że
będzie zarnontowana instalacja, z której będzie można korzystać.
Stwierdził, że jeżeli Burmistrz nie będzie rozmawiał, to będzie musiał przedłu0ć swoją
kadencję o parę tygodni dłużej, dopóki nie będzie rozwiązana cala ta sytuacja. Pan
Sołtys poprosił o rozmowę z Burmistrzem, z Panem Sekretarzem oraz z Panem
Przewodniczącym RM, aby móc to spokojnie zakończyć, bo jeżeli nie będzie to
zal«ończone to przedłu0 swoją kadencję o parę tygodni. Wspomnia?ł również, że jest
uszkodzona rynna i kto ma to naprawić i za to zapłacić, ponieważ jest to wspólnota
i nie ma to być z funduszu sołeckiego, czy też, gminnego. Ponadto za światło na
koiytarzu od lat płaci sołectwo, a jest to wspólnota i dlatego powinni wszyscy za to
płacić, a nie tylko sołectwo.
Na zakończenie stwierdził, że na spotkaniu chciałby o tyrn wszystkim porozmawiać i
to za?łatwić oraz nie chce aby Pan Burmistrz załatwiał wszystko, co ka?żdy zechce nie
uzgadniając tego z sołectwem.

Ponownie głos zabrala mieszkanka Sępólna Krajeńskiego, która wskazala, że 4 lata
temu były wymalowane przejścia dla ociemniałych i niedowidzących na żółto i są one
ju?ż bardzo starte, dlatego zwróciła się z prośbą o poprawienie.
Ponadto wskazala, że tężnie zostały uruchomione dopiero na Dni Sępólna i są one
niezakonserwowane, zbutwiałe, mają odpadające deski oraz są w bardzo złym sta?nie.
Zapytała dlaczego w upałach nie były uruchamiane.

Następnie głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która poinformowała,
ze mieszkańcy miasta i pow'atu zgłosili kilka osób do edycji ,,Osobowość roku 2020".
Wyjaśniła, że w tej edycji brał udzia?ł między innymi Przewodniczący RM, który
otrzymał statuetkę i dyplom za zdobycie tytułu ,,Osobowość roku 2020 w kategorii
polityka, samorządność i społecznoś«5 lokalna w Powiecie Sępoleńskim".
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Przewodniczący RM bardzo serdecznie podziękował oraz dodał, że również bardzo
wysoką lokatę zajął radny RM Artur Juhnke.

Głos ponownie zabrał radny RM Janusz Tomas, który odniósł się do wypowiedzi Pana
Sołtysa z Zalesia odnośnie prograrnu o odnawialnych żródłach energii, gdzie wyjaśnił
że prograrn istnieje, ale istnieje przy ministerstwie.

Przewodniczący RM poinformował, że Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej
zaprasza radnych RM dnia 31 sierpnia br. o godz. 11,00 do bud3mlm Ośrodka
Po-mocy Społecznej przy ulicy Szkolnej 8 na otwarcie Świetlicy Terapeutycznej, a
następnie na ulicę Krótką 1/3, gdzie nastąpi otwarcie mieszkania chronionego
treningowego.

Następnie poinformował, że 1 września 2021 roku o godzinie 13,00 Władze
Sarnorządowe Gminy Sępólno Krajeńskie złożą wiązanki kwiatów pod Pomnikiem ku
czci Chrystusa Króla, w 'związku z 82 rocznicą wybuchu II Wojny Światowej.

Nikt więcej nie zabra?ł głosu, więc Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku
obrad.

Ad. 8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie,
kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
oraz przebiegu wykonania planów finansowych jednostek dla których Gmina
Sępólno Krajeńskie jest organem założycielskim za pierwsze półrocze 2021

roku:

a) przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie, kształtowanin się Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sępólno Krajeńskie oraz przebiegu wykonania planów
finansowych jednostek dla których Gmina Sępólno Krajeńskie jest

organem załoźycielskim za pierwsze półrocze 2021 roku,

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie przedstawiła informację.

Wskazala, że sprawozdanie dotyczy wykonania na dzień 30 czerwca 2021r.
uchwalonego przez Radę Miejską budżetu na 2021 rok. Budżet jest budźetem
deficytowyrn i na dzień 30 czerwca deficyt wynosił według planu 5 588 200,00 zł.
Żródłem pokrycia deficytu jest kredyt w wysokości 4 700 000,00 zł. Umowa
kredytowa została już zawa?rta i kredyt jest urucharniany w transzach oraz pla?nowana
po0'czka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w wysokości 888 200,00
zł na budowę kanalizacji sanitarnej w Wiśniewie. Faktyczny wynik finansowy jakim
zarnknęło się półrocze to nadwyżka w wysokości6 743 423,59 zł. Analiza wykona?nia
budżetu za pierwsze półrocze nie budzi wątpliwości, co do jego realności oraz
możliwości wykonania do końca roku.
Dochody są wykonane na poziomie ponad 52o/o, w tyrn dochody majątkowe na
poziomie 41%, natomiast wydatki wykonane są na poziomie 43%, w tym wydatki
majątkowe na poziomie 14%. Niższe wykonanie związane jest z tym, iż większość
inwestycji jest w trakcie realizacji, a ich finansowe zakończenie planowane jest w II
półroczu.
Ponadto wskazała, że sprawozdanie zawiera szczegółową informację dotyczącą
wykonania dochodów i wydatków, z podziałem na klasyfikację budżetową rozdzia?łową

Strona 9 z 31



i paragrafową. Wszystkie informacje dotyczące realizacji wydatków majątkowych
zostały szczegółowo omówione na wszystkich komisjach sta?łych Rady Miejskiej i
zostaną jeszcze omówione przez Kierownika Referatu Irg.

Następnie Pa?ni Skarbnik Gminy zwróciła uwagę na strukturę wydatków, gdzie
26o/o stanowią wydatki ma.jątkowe, wg planu 74% wydatki bieżące. Według planu
najwięcej środków gmina przeznaczyła na pomoc społeczną i ochronę zd;owia,
następnie ponad 11 mln zł na oświatę, prawie 8 mln zł na gospodarkę komunalną i
rolnictwo, ponad 1200 000,00 mln zł na ?mlturę i ochronę dziedzictwa narodowego
oraz prawie 1400 000,00 zł na kulturę fizyczną i sport. Struktura wydatków
majątkowych układa się następująco:
- 35',/o to inwestycja związana z rewitalizacją miasta, która jest w trakcie realizacji,
- 30'/o to inwestycje drogowe,
- 12'3"o to kanalizacje,
- 8o/o to planowana budowa, rozpoczęcie budowy przedszkola,
- 7o/o to odnawialne źródła energii,
- 6% to planowane rozpoczęcie budowy PSZOK,
- 2o/o to pozostałe inwestycje wg załącznika.

Pani Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że sprawozdanie zawiera również:
szczegółową informację dotyczącą dotacji dla jednostek należ,ących do sektora

finansów publicznych,
- do organizacji pozarządowych,
- informację dotyczącą opłat za korzystanie ze środowiska,
- wykonanie planu funduszu sołeckiego,
- realizację zadań zleconych.

Ponadto Skarbnik Gminy poinformowała, ze rok 2021 grnina zaczynała z
długiem publicznym w wysokości ponad 9 mln Zł, gdzie w pierwszyrn półroczu zostalo
spłacone 679 000,00 zł zobowiązań finansowych z tytułu kredytów i po$czek.
Uruchomiona została pierwsza transza kredytu planowanego tj. 2 000 000,00 zł, w
zwia7ku z czym stan zadłużenia na 30 czerwca wynosi 10 376 709,79 zł. Wyjaśniła,
że dynarnika tego długu przedstawiona jest na wykresie nr 1 w tyrn zalączniku.
Nadmieniła, 'ze do sprawozdania dołączono informację dotyczącą przebiegu
wykonania planu fina?nsowego Centrum Kultury i Sztuki oraz Biblioteki Publicznej.
Podczas analizy finansowej można zauważyć, że najistotniejszą pozycję jeżeli chodzi
o stan realizacji finansowej zadań instytucji kultury stanowi dotacja podmiotowa,
udzielona przez Gminę Sępólno Krajeńskie.

Na zakończenie Skarbnik Gminy wskazala, że informacja została pozytywnie
zaopiniowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową, a także została pozytywnie
zaopiniowana przez wszystkie stałe komisje RM.

Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

b) uchwała Nr 2/I/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 sierpnia 2021 r. w sprawie wjdania
opinii o przedłożonej przez Burmistrza Sępólna Krajeńskiego informacji
o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 r.
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Przewodniczący RM poinformowa?ł, że radni uchwałę otrzymali oraz mieli możliwość
zapoznania się z jej treścią, w związku z tyrn odczytał tylko najwa?żniejsze elementy
tej uchwa?ły.

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie
wykonania budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie za I półrocze 2021 r.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Bud?żetu RM odczytał opinię Komisji
Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w sprawie wykonania budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie za I półrocze 2021r.

Opinia stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

d) dyskusja

Pan F':ra?nciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który wskazał, źe jeżeli patrząc na słupki to się
wszystko finansowo zgadza, ale gdy patrzeć obiektywnie to środowisko wiejskie jest
traktowane trochę po macoszemu, jeżeli chodzi o inwestycje. Stwierdził, że na
rewitalizację Sępólna Krajeńskiego możana zaciągnąć kredyty i wszystko jest ok, ale
zaciągnąć milion złotych na budowę sali gimnastycznej przy szkole w Zalesiu to jest
problem, bo budźet gminy się wali. Dodał, że w imieniu środowiska wiejskiego
przekazuje, że społeczeństwo wiejskie jest bardzo niezadowolone. Nadmienił, że nawet
kostki z rozbiórki przy rewitalizacji nie dano na środowisko wiejskie, co jest już
skandaliczne.

Następnie radny RM A. Dolny zwrócił się z pytaniem do Pana Glińskiego, kiedy
dowiezie resztę płytek, bo obiecał że będą dostarczone. Stw'erdzi, że to są skutki, jak
postrzegane jest środowisko wiejskie, i wtedy można się dziwić, że jest konflikt
społeczny w środowisku wiejskim, jeżeli są przekazywane za?kłarnane informacje.
Dodał, źe takie informacje przekazuje Pan Gliński i niektórzy też, i jeszcze chce go
oskarżyć, że ukradł dwie palety. Stwierdził, że Pa?n Gliński powinien duźo
wyprostować. Na zakończenie jeszcze raz podkreślił, źe budżet się zgadza, ale
społeczeństwo jest niezadowolone.

Nikt więcej nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM zamknął dyskusję i
przeszedł do kolejnego podpunktu.

e) przyjęcie informacji

Przewodniczący RM zarządził głosowa?nie w sprawie przyjęcia informacji i poprosił,
aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Informacja o przebiegu wykonania budźetu Gminy Sępólno Krajeńskie, kształtowa?niu
się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz przebiegu
wykonania planów finansowych jednostek dla których Gmina Sępólno Krajeńskie jest
organem zało::cielskim za pierwsze półrocze 2021 roku została przyjęta
następującyrni głosarni:

za-12 radnych, przeciw-O radnych , wstrz3miał się- 1 radny
W chwili głosowa?nia obecnych było 13 radnych.
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący RM przeszedł do kolejnego punktu porządku.

Ad.9. Przebieg inwestycji na terenie Miasta i Gminy Sępólno Krajeńskie
w I pólroczu 2021 roku

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali wraz z materia?łarni
sesyjnymi. Dodał, że od tej chwili Rada Miejska będzie obradowa?ła w 12 osobowym
składzie. Nieobecny radny RM Janusz Tomas, który usprawiedliwił swoje wyjście.

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego omówiła przebieg inwestycji na terenie Miasta i Gminy Sępólno
Krajeńskie w I półroczu za pomocą prezentacji multimedialnej.

Pani Kierownik Referatu Irg przy omawianiu poprawy bezpieczeństwa energetycznego
poprzez dywersyfikację żródeł energii na terenie grniny Sępólno Krajeńskie udzieliła
odpowiedzi na wniosek zgłoszony na sesji przez Sołtysa Sołectwa Zalesie w sprawie
prograrnu o odnawialnych źródłach energii. Wyjaśniła, że ten wniosek Gmina Sępólno
Krajeńskie zło0ła jako dofinansowania dla mieszkajiców. Wniosek był rozpatrywany
przez Urząd Marsza?łkowski przez ponad rok, gdzie w międzyczasie mieszkańcy
rezygnowali z tego zamierzenia inwestycyjnego. Dwukrotnie informowano Urząd
Marszałkowski, ze liczba chętnych się zmieniła. W maju br. wystosowano pismo w
tym za?kresie, jednakże nie ma odpowiedzi i zgody na to, aby zmniejszyć ilość
instalacji, czyli wybudowanych instalacji fotowoltaicznych, kolektorów słonecznych,
czy też pomp ciepła. Nadal oczekuje się na odpowiedzi, monitując to w Urzędzie
Marszalkowskim.

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

W dyskusji nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął ten punkt i
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Przewodniczący RM poinformował, źe od tego momentu Rada Miejska będzie
obradowała w 13 osobowyrn składzie, do obrad sesji powrócił radny RM Janusz
Tomas.

Ad. 10 Sprawozdanie z działalności organizacyjnej i ekonomicznej spółek
gminnych za okres - 2020 rok i I pólrocze 2021 roku:

Przewodniczący RM poinformowa?ł,
zawiadomieniem o sesji.

Że informacje radni otrzyrnali WTaZ Z

a} Zakładu Gospodarki Komnnalnej Spółka z o.o.

Pan Dariusz Krakowiak Prezes ZGK Sp. z o.o. w Sępólnie Krajeńskim przedstawił
sprawozdanie z działalności organizacyjnej i ekonomicznej Zakładu Gospodarki
Komunalnej spółka z o.o. za okres 2020 rok iI półrocze 2021 roku.

Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

4
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W dyskusji głos zabra?ła radna RM Lucyna Pająk, która zapytała gdzie pojawiła się
informacja na temat zmiany stawek wody.

Pan Dariusz Krakowiak wyjaśnił, że informacja pojawiła się w prasie w
Wiadomościach Krajeńskich, jest również informacja dostępna na stronie Spółki oraz
na stronie gminy.

Następnie głos zabrał mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego, który zapyta?ł w jakich
dniach i godzinach otwarty jest PSZOK oraz ile jest osób zatrudnionych w ZGK i
jaki był przychód za rok 2020.

Prezes ZGK poinformował, że informacja o funkcjonowaniu PSZOK jest na stronie
internetowej ZGK, gminnej i na PSZOK. W porozumieniu z grniną ustalono, że PSZOK
będzie otwarty dwa razy w tygodniu w każdą środę i sobotę.
Dodał, że kwestia zatrudnienia była omawiana i w całej Spółce zatrudnionych jest 96
pracowników. Liczba może się zmieniać poniewa?;ż odchodzą pracownicy na
emerytury, czy zmieniają zatrudnienie. Odnośnie przychodów za rok 2020 wskazał,
że w zeszłyrn roku w zaokrągleniu przychody Spółki wyniosły ponad 17 mln zł, a w
tym półroczu przychody wynoszą ponad 10 mln zł.

Nikt więcej nie zabra?ł głosu, wobec tego Pan Przewodniczący zarnknął dyskusję i
przeszedł do kolejnego podpunktu.

a b) Zakładu Transportu i Usług Spółka z o.o.

Pan Grzeg,orz Gliński Prezes Zakładu Transportu i Usług Spółka z o.o. w Sępólnie
Krajeńskim przedstawił sprawozdanie z dzia?łalności organizacyjnej i ekonomicznej
Zakładu Transportu i Usług Spółka z o.o. za okres 2020 rok i I półrocze 2021 roku.

Informacja sta?nowi załącznik nr 19 do protokołu.
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

- dyskusja

Głos zabrał radny RM Leszek Kąkol, który chciał się dowiedzieć coś więcej na temat
kolumbarium oraz czy są juz opracowane stawki jeźeli chodzi o nisze.

Pan Grzegorz Gliński wyjaśnił, że kolumbarium będzie na 30 nisz, będzie to
kolumbarium dwustronne, czyli z każdej strony będzie po 15 nisz, a w każdym
powinno się zmieścić około 4 sta?ndardowych urn. Stawka wynosi3 tys. netto za jedno
miejsce i jest wykupywane do?otnio.

Głos zabrał mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego, który na prośbę telefoniczną Pana
Przew'odniczącego RM dotyczącą zorganizowania spotkania w jego biurze z Prezesem
ZGK celem omówienia spraw, które chciał przedstawić na dzisiejszej sesji RM, aby jej
nie przedłużać, powiedział, że podziękowal i nie skorzystał ze spotkania, dlatego
przygotował krótkie pytania retoryczne i pytania, na które prosił odpowiedzieć w
terminie późniejszyrn.

Pytania retoryczne:
1. Jaka jest wydajność pracy w ZGK i ZTiU- wskaza?ł, że odpowiedział sobie sam,

poniewa?ż wyrnusił bliższe dane na ten temat.
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2. Czy strata w dziale transportu ZTiU byłaby wŁedy, gdy usługi wykonywalyby
firmy zewnętrzne np. transport prywatny.

3. Czy wtedy byłaby potrzeba inwestycji pt. nowa siedziba (baza) ZTiU.

4. Czy oświetlenie oczyszczalni ścieków w XXI wieku winno zapalać się w dzień i
gasnąć również w ciągu dnia.

5. Temat kotłowni miejskiej: czy cena za GJ energii musi wynosić u nas 81,53 zł.
Wzrost przez ostatnie 2 lata ceny GJ to 25o/o przy inflacji E5o/o, gdy w Tucholi
cena GJ wynosi około 50 zł, w Koronowie 35 zl a w Bydgoszczy 30 zł.

6. Pracownicy jakiego dzia?łu ZGK i kiedy promowali sprzedaż energii cieplnej, w
efekcie czego odłączyły się zakłady pracy korzystające z ciepła naszej kotłowni.
Nowe budynki np. markety szt. 4, policja, żłobek, czy WTZ mają własne
ogrzewanie.

7.?le posiada środków pieniężnych fundusz amortyzacyjny z odpisów
amortyzacyjnych środków trwalych kotłowni przez okres jej eksploatacji, a
wliczanych w cenę GJ. Gdzie SEI te pieniądze.

8. Z jakich żródeł naukowych nt. emisji gazów cieplarnianych, kosztów itp.
korzysta?ła firma sporządzająca audyt energetyczny i ekologiczny inwestycji pt.
kotłownia na gaz.

9.Czy inwestycja pt. zakład przetwórstwa odpadów komunalnych przy
możliwości zakupu promocyjnego maszyn z firmy Eggersmann, przyczyniłaby
się do wzrostu wydajności z ZGK, obniźenia ceny odbioru śmieci, wzrostu
podatków do Urzędu Miasta, czy obniżenia ceny energii cieplnej.

Następnie mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego wskazał, że przedstawi pytania z prośhą
o odpowiedź przez Radę Miasta i Urząd Miejski :

1. Czy likwidacja szkół w Zalesiu, Zbożu, Wiśniewie przyczyniłaby się do obniżki
kosztów gminnej oświaty i umożliwiłaby wzrost płac nauczycieli, celeg? ich
pozyskania w zastępstwie odchodzących na emeryturę.

2. Kiedy znaczna ilość dróg wiejskich przestanie być drogarni XVIII wieku, a ulica
Niechorska zawstydzać obywateli miasta Sępólna, gdy żałobnicy z innych
miejscowości idą na cmentarz, bo przejechać tarn się nie da.

3. Czy ZTiU może przystosować oznakowanie ilości pojemników na śmieci na
cmentarzu komunalnym, zgodnie z potrzebarni i przepisarni (przystosować
ilość i oznakowanie).

4. Ile wykupiono gruntów wokół wspólnot mieszkaniowych. Czy wspólnota przy
ulicy Szkolnej4 to zrobiła, bo 2 znaki zakazu wjazdu na jej posesji mówią, że
t ak.

5. Czy można postawić zakaz w'azdu do wiaty na odpady komunalne na Osiedlu
Słowackiego 7/19, by nie podrzucano tarn śmieci z sępoleńskich firm, a
śmieciarka nie musiałaby niszczyć trawników, żeby zabrać śmieci, bo wjazd na
ten teren jest ciągle parkingiem dla samochodów osobowych.
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6. Czy można by zaprosić Dyrektorów Wojewódzkich Dyrekcji Dróg Krajowych i
Dyrektora Ochrony Środowiska na godzinny spacer lub krótszy ulicą Hallera,
Sienkiewicza, żeby zauwa?;$li jak truci są spalinarni mieszkańcy tych ulic i
niszczona jest infrastruktura.

7. Czy to przyczyniłoby się do rozpoczęcia budowy obwodnicy miasta Sępólna.

8. Czy moźna by odkupić za przysłowiową złotówkę budynki po gazowni i
telekomunikacji, by nie doczeka?ły się losów budynków PKP przy byłych
dworcach kolejowych.

9. Czy te budynki można by przeznaczyć np. na powiększenie bazy szkoły nr 3,
domu dziennego pobytu dla osób starszych, czy przedszkola.

10. Powiedział, że podczas dzisiejszej sesji dowiedział się, że 200 dzieci będzie
mogło uczęszczać do projektowanej inwestycji pt. przedszkole miejskie, czy 2
obecne przedszkola będą czynne, czy nieczynne, poniewa?ż w grninie w 2019
roku urodziło się 128 dzieci, w 2020 roku 143 dzieci, a do 31 lipca tego roku
76 dzieci.

11. Czy szkoła w Wiśniewie mogłaby być za?rnieniona na przedszkole, jest tarn
duża zieleń przestrzenna, wiejska cisza i czyste powietrze.

Na zakończenie mieszkaniec Sępólna Krajeńskiego podziękowa?ł za cierpliwe
wysłuchanie. Dodał, że gdy będą środki fina?nsowe i prawomocna decyzja rozpoczęcia
inwestycji pt. ciepłownia gazowa, właściciele spółdzielni mieszkaniowej i większości
powierzchni osiedla Słowackiego, jej członkowie rozpoczną odłączanie się od kotłowni
miejskiej i montowanie w swych bud3mkach sarnoobsługowych kotłów gazowych.

Przerodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z umową mieszkaniec Sępólna
Krajeńskiego otrzyrna na piśmie odpowiedzi na wszystkie swoje uwagi i wnioski.

Następnie Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz podziękował za przygotowanie
informacji oraz podziękował Przewodnicząc3mn Rad Nadzorczych za przyjęcie
zaproszenia i udział w dzisiejszej sesji.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i ogłosił przerwę do godziny 12,40.
Po przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady sesji RM.

Ad. 11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali vvraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwaly. Wskaza?ła, że
zmiana budżetu związana jest ze zwiększeniem planu dochodów i wydatków o kwotę
55 193,28 zł. Dodała, że zmiany te związane są z wprowadzeniem odszkodowań
majątkowych od ubezpieczycieli, zwiększeniem dochodów podatkowych,
wprowadzeniem środków na utrzyrnanie i funkcjonowanie punktów szczepień- są to
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środki od wojewody oraz rozliczeniem projektów realizowanych przez Ośrodek Pomocy
Społecznej. Wyjaśniła, że środki przeznaczone są m. in. na bieżące utrz3mianie dróg
jak również przesunięcia między paragrafarni związane z bieżącą działalnością
jednostek.

Projekt uchwały zosta?ł przedstawiony na Komisji Budżetu RM i zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, ze nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2021 rok została przyjęta następującymi głosarni:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymal się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XXXV/325/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2021 rok stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sępólno
Krajeńskie, w roku szkolnym 2021 / 22

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwa?ły radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej
przedstawił projekt uchwa?ły. Wskazał, że jest to standardowa uchwała, która jest
potrzebna, aby zwrócić rodzicom koszty za dowożenie swoim środkiem transportu
dzieci niepełnosprawnych do przedszkola, do ośrodka szkolno-wychowawczego.
Ustala się to na podstawie przepisu określanego w ustawie prawo oświatowe jako
iloczyn liczby przejechanych kilometrów, średniego zu$cia paliwa określanego w
normach dla tego pojazdu oraz ceny. Ceny paliwa zostały określone na podstawie
sprawdzenia ceny w ostatnich dniach, o tej sarnej porze, o tej samej godzinie we
wszystkich dostępnych na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie stacjach benzynowych.
Jest to średnia cena jaka występuje w grninie.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury,
Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
Uchwa?ła w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sępólno
Krajeńskie, w roku szkolnyrn 2021 / 22 zosta?ła przyjęta następującymi głosami:
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13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wyka?z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XXXV/326/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie
Sępólno Krajeńskie, w roku szkolnym 2021/22 stanowi załącznik nr 24 do
protokołu.

c) projektu zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa odczytał
projekt uchwa?ły wraz z uzasadnieniem. W § 2 zmieniono wyraz ,,dostarczenia"
ścieków na ,,odprowadzania" ścieków.

Projekt uchwały zosta?ł pozytywnie zaopiniowa?ny przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie proj ektu zmian w regularninie dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie zosta?ła przyjęta następującymi
głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/327/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajenskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie projektu zmian w regulaminie dostarczania wody i
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik
nr 26 do protokol.

d) w sprawie nadania nazwy placu

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Ja?rosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.
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Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarnkna'r dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie nadania nazwy placu została przyjęta następującymi głosanii:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - 1 radny
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

za-

Uchwała Nr XXXV/328/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie nadania nazwy placu stanowi załącznik nr 28 do
protokołu.

e) w sprawie wyrażenia zgody na dzserżawę na okres 10 lat oraz
odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy
nieruchomości gruntowej stanowiącej własnoś5 Gminy Sępólno

Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformowa?ł, źe projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolriictwa
przedstawił projekt uchwały. Dodał, że jest to ogródek dzialkowy u$tkowany przez
mieszkańca Radońska.

Projekt uchwa?ły został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknąl dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie została przyjęta następującyrni
głosarni:

13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XXXV/329/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z driia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na dzżerżawę na okres 10 lat oraz
odstąpienie od przetargovtego trybu zawarcia umowy dzżerżavry nieruchomości
grnntow«ai stanowiącej własnoś5 Gminy Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik
nr 30 do protokołu.

f) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Wojska Polskiego 9/4

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.
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Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedśtawił projekt uchwały.
Dodał, że w projekcie uchwały w uzasadnieniu znajduje się błąd, ponieważ jest
podane ,,przy ulicy Wojska Polskiego 9/3", a powinno być ,,przy ulicy Wojska
Polskiego 9/4". Ponadto odczytal w akapicie drugim lokal mieszkalny nr 4, a było
nr3.

Projekt uchwały zostal zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała z poprawką w sprawie wyra?;żenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
położonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Wojska Polskiego 9/4 została przyjęta
następującymi głosa?mi:

13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

' Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

za -

Uchwała Nr XXXV/330/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
połoźonego w Sępólnie Krajeńskim przy ul. Wojska Polskiego 9/4 stanowi
załącznik nr 32 do protokołu.

g) w sprawie regulaminu Cmentarza Komunalnego w Sępólnie
Kra,ietiskim

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Wniosek w sprawie regulaminu Cmentarza Komunalnego w Sępólnie Kajeńskim
zostal pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Porządku
Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyslmsji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnkna3 dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly oraz poprosil aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie regularninu Cmentarza Komunalnego w Sępólnie Krajeńskim
została przyjęta następującyrni głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/331/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie reyixlaminu Cmentarza Komunalnego w Sępólnie
Krajeńskim stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

h) w sprawie ustalenia opłat za usługi cmentarne

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Wniosek o zatwierdzenie opłat został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
Gospoda?rki Komunalnej i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, ze nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie ustalenia opłat za usługi cmentarne została przyjęta
następującymi głosami:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/332/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie ustalenia opłat za usługi cmentarne stanowi
załącznik nr 36 do protokołu.

i) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie działek nr 198/6 oraz
198/37 obręb Piaseczno

Przewodniczący RM poinformował, ze projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwaly.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Kraj eńskim i zosta?ł
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie dzialek nr 198/6 oraz
198 /37 obręb Piaseczno została przyjęta następującyrni głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrnało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

Uchwala Nr XXXV/333/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie działek nr
198/6 oraz 198/37 obręb Piaseczno stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

j) w sprawie ustanowienia prawa slużebności przesyłu na nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w

miejscowości Niechorz

Przewodniczący RM poinformował, ze projekt uchvvaly radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwały.

Projekt uchwa?ły został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnla?iął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła w sprawie ustanowienia prawa słuzebności przesyłu na nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w miejscowości Niechorz
została przyjęta następując3mii głosami:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

Uchwala Nr XXXV/334/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie ustanowienia prawa słuźebności przesylu na
nieruchomości stanowiącej własnoś5 Gminy Sępólno Krajeńskie położonej w
miejscowości Niechorz stanowi załącznik nr 40 do protokoi.

k) w sprawie ustanowienia odpłatnego prawa służebności przejazdu i
przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno
Krajeńskie położonej w miejscowości Sępólno Krajeńskie przy ul.

Chojnickiej
Przewodniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawia4omieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwa?ły.
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Uchwa?ła zostala zaopiniowana pozytywnie przez Komisję Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknąl dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie ustanowienia odpłatnego prawa służebności przejazdu i
przechodu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sępólno Krajeńskie
położonej w miejscowości Sępólno Krajeńskie przy ul. Chojnickiej została przyjęta
następującyrni głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/335/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia2021r. w sprawie ustanowienia odpłatnego prawa służebności
przejazdu i przechodu na nieruchomości stanowiącej własnoś5 Gminy Sępólno
Krajeńskie położonej w miejscowości Sępólno Krajeńskie przy ul. Chojnickiej
stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

l) w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających Przewodniczącego
Zarządu Osiedla, członka Rady Sołeckiej na kadencję 2019-2023

Przewodniczący RM poinformował, ze projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy Sępólno Krajeńskie przedstawił projekt
uchwały. Wyjaśnił, że 20 lipca br. w Sołectwie Wilkowo odbyły się wybory Sołtysa i
zosta?ł nim Pan Tadeusz Pieczywek, który był wcześniej w Radzie Sołeckiej, dlatego
jest konieczność przeprowadzenia wyborów uzupełniających na członka Rady
Sołeckiej w Sołectwie Wilkowo. Ponadto wskazał, że Pani Mariola Turek
poinformowala, że funkcję Przewodniczącej Zarządu Osiedla Nr 1 będzie pełnić do
końca września, w związku z tyrn powstanie wakat na funkcję Przewodniczącego
Zarządu Osiedla Nr 1.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która poinformowała, że z tego co
wiadomo, to z Zarządu Osiedla Nr 1 zrezygnowala jeszcze jedna osoba.

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że w czerwcu była podjęta uchwała, w której zostało to
uwzględnione.

Wobec tego, że nikt więcej nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarnkn4 dyskusję
oraz zarządził głosowa?nie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.
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Uchwa?ła w sprawie przeprowadzenia w3irborów uzupełniających Przewodniczącego
Zarządu Osiedla, członka Rady Sołeckiej na kadencję 2019-2023 została przyjęta
następującyrni głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wyka?z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/336/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających
Przewodniczącego Zarządu Osiedla, członka Rady Sołeckiej na kadencję 2019-
2023 stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

ł) w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Prze#odniczący RM poinformowa?ł, że projekt uchwa?ły radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pa?n Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy Sępólno Krajeńskie przedstawił projekt
uchwały,

Projekt uchwa?ły uzyskał pozytywną opinię Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim została przyjęta następującymi głosarni:

za - 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowa?nia imiennego stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/337/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Kra,ietiskłm z dnia 25
sierpnia 2021 r. w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim stanowi załącznik nr
46 do protokołu.

m') zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrz3miali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Następnie poinformowal, że zanim odbędzie się głosowanie nad uchwałą należy
przeprowadzić głosowa?nie celem uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji. Dodał, że w związku z tym, źe podjęta zostala przed chwilą uchwała o
odwoła?niu radnego ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim przystąpi się w piervvszej kolejności do wyboru członka Komisji,
a następnie ze składu Komisji do wyboru Przewodniczącego Komisji.
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Ponadto Przewodniczący RM przypomniał, że zgodnie z ustawą o samorządzie
gminnym w sldad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą przedstawiciele
wszystkich klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcję przewodnicząć:ego i
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Wobec powyższego Przewodniczący RM poprosił o zgłaszanie kandydatów na członka
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Głos zabra?ł radny RM Leszek Kąkol, który zgłosił kandydaturę Pana Zdzisława Grzecy
na członka i Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że Pan
Zdzisław Grzeca jest długoletnim radnym, który dał się poznać jako osoba wyjątkowo
zdyscyplinowana i sumienna, dlatego rekomenduje go na członka i Przewodniczącego
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczący RM zapytał, czy radny wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny RM Zdzisław Grzeca wyraził zgodę na ka?ndydowanie.

W związku z tym, że więcej kandydatów nie zgłoszono Przewodniczący RM za?rządził
głosowanie nad zarnknięciem listy kandydatów na członka Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji. Poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Lista kandydatów na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została zarn)a'iięta
następując3mii głosarni:

za- 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrnało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 47 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM przedstawił sposób głosowania nad kandydaturą na
członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wskaza?ł, że głosowanie odbędzie się
zwykłą większością głosów, głosowanie jawne. Głosowanie zwymą większością głosów
oznacza, że przechodzi ka?ndydatura, która uzyskała większą liczbę głosów ,,za? niż
,,przeciw?. Głosów wstrzyrnujących i nieważnych nie dolicza się do żadnej z grup
głosujących ,,za?, czy ,,przeciw?.

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad zgłoszoną kandydaturą radnego RM
Zdzisława Grzecy na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosił, aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

Kandydatura radnego RM Zdzisława Orzecy na członka Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji została przyjęta, następującyrni głosami:

za- 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, że członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został
radny RM Zdzisław Grzeca.

Następnie Przewodniczący RM poinformowal, że wobec tego, że zostal wybrany nowy
członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji należy przystąpić do wyborów
Przewodiiiczącego Komisji.
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Przypomniał, że Przewodniczącego Komisji wybierać można z obecnego składu
Komisji, a w skład Komisji wchodzą:

1. Pan Artur Juhnke
2. Pani Barbara Szlezer
3. Pan Zdzisław Szwarc
4. Pan Tobiasz Świniarski
5. Pan Janusz Tomas
6. Pan Zdzisław Grzeca

Następnie Przewodniczący RM prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi radnego RM Leszka Kąkola
wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko wskaza?ła Pana Zdzisława Grzecę na kandydata
na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

Przewodniczący RM zapyta?ł, czy radny wyra,ża zgodę na kandydowanie?

Radny RM Zdzisław Grzeca wyraził zgodę na kandydowanie.

W związku z t3mi, że więcej ka?ndydatów nie zgłoszono Przewodniczący RM zarządził
głosowanie nad zarnknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji. Wyniki głosowania poprosił odnotować w protokole sesji.

Lista ,kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została
zarnknięta następującymi głosarni:

za- 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrna?ło się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załąrznik nr 49 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM przedstawił sposób głosowania nad kandydaturą na
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wskaza?ł, że głosowanie
odbędzie się zwyldą większością głosów, głosowanie jawne. Głosowanie zwykłą
większością głosów oznacza, że przechodzi ka?ndydatura, która uzyskała większą
liczbę głosów , ,za? niż ,,przeciw?. Głosów wstrzymujących i nieważnych nie dolicza się
do żadnej z grup głosujących ,,za", czy ,,przeciw?.

Przewodniczący RM za?rządził głosowanie nad zgłoszoną kandydaturą radnego RM
Zdzisława Grzecy na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz
poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Kandydatura radnego RM Zdzisława Grzecy na Przewodniczącego Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji została przyjęta następującymi głosarni:

za- 13 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 13 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 50 do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, że Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
został radny RM Zdzisław Grzeca.

Po stwierdzonym wyborze Przewodniczący RM pogratulowa?ł Panu Zdzisławowi Grzecy
nowemu Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Życzył
merytorycznych i spokojnych posiedzeń Komisji pod Pana Grzecy przewodnictwem.
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Następnie Dariusz Wojtania Sekretarz Gminy odczytał projekt uchwały
uwzględnieniem przeprowadzonych głosowań.

z

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do projektu uchwa?ły.

Ponadto poinformował, że od tego momentu Rada Miejska będzie obradowa?ła w 12
osobowyrn składzie, nieobecny radny RM Janusz Tomas, który usprawiedliwił swoją
nieobecność.

Wobec tego, że nikt nie zabra?ł głosu, Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad
projektem uchwały oraz poprosił, aby wyniki odnotować w protokole sesji.

Uchwa?ła zmieniaj ąca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
została podjęta następującyrni głosarni:

za-12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyrnało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

Uchwała Nr XXXV/338/2021 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 25
sierpnia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 52 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 12. Podjęcie deklaracji w sprawie zobowiązania się do podjęcia działań
zmierzających do zaliczenia projektowanej drogi na działce nr 514/ 1 obręb

geodezyjny 0004 w Sępólnie Krajeńskim do zaliczenia drogi do kategorii dróg
gminnych.

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt deklaracji radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt deklaracji.

Projekt deklaracji został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Rolnictwa,
Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim, Komisję
Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, ze nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem deklaracji i poprosił, aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Deklaracja w sprawie zobowiązania się do podjęcia dzia?łań zmierzających do
zaliczenia projektowanej drogi na działce nr 514 / 1 obręb geodezyjny 0004 w Sępólnie
Krajeńskim do zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych zosta?ła przyjęta
następującymi głosarni:
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12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 53 do protokołu.

za-

Deklaracja w sprawie zobowiązania się do podjęcia działań zmierzających do
zaliczenia projektowanej drogi na działce nr 514/ 1 obręb geodezyjny 0004 w
Sępólnie Krajeńskim do zaliczenia drogi do kategorii dróg 7minnych stanowi
załącinik nr 54 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknąl ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 13. Podjęcie apelu do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie objęcia
w ramach działania ,,Wyjątkowe tymczasowe wsparcie dla rolników,

mikroprzedsiębiorstw oraz małych i średnich przedsiębiorstw szczególnie
dotkniętych kryzysem związanym z COVID-19" objętego Programem Rozwo3u

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 producentów specjalizujących się w
produkcji roślinnej.

Przewodniczący RM poinformował, że apel radni otrzyrnali wraz z zawiadomieniem o
sesji.

Pani Lucyna Pająk Przewodnicząca
Środowiska przedstawiła treść apelu.

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony

Następnie Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji nad przedstawionym apelem.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarząaził głosowanie nad apelem i poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w
protokole sesji.

Apel do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie objęcia w rarnach działania
,,Wyjątkowe tymczasowe wsparcie dla rolników, mikroprzedsiębiorstw oraz malych i
średnich przedsiębiorstw szczególnie dotkniętych kryzysem związanyrn z COVID- 19"
objętego Prograrnem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 producentów
specjalizujących się w produkcji roślinnej został przyjęty następującymi głosarni:

12 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych
W chwili głosowa?nia obecnych było 12 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 55 do protokołu.

za -

Apel do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie objęcia w ramach działania
,,Wyjątkowe tymczasowe wsparcie dla rolników, mikroprzedsiębiorstw oraz
małych i średnich przedsiębiorstw szczególnie dotkniętych kryzysem
związanym z COVID-19" objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskicb na
lata 2014-2020 producentów specjalizujących się w prodiikcji roślinnej stanowi
załącznik nr 56 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.
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Ad. 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje
Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na

interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że otrzymał odpowiedź na zapytanie radnego RM
Antoniego Dolnego złożone na sesji w dniu 30 czerwca 2021 roku w sprawie, czy
budowa sali gimnastycznej w Zalesiu musi być wykonana w jednym roku, czy rnoże
trwać przez okres 3 lat. Odpowiedź Pan radny oraz pozostali radni RM otrzyrnali,
została również zarnieszczona na BIP, na stronie internetowej Gminy Sępólno
Krajeńskie oraz wywieszona na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego, dlatego nie będzie
odczytana. Treść odpowiedzi będzie stanowiła załącznik nr 57 do niniejszego
protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 15. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana Marka
Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie odpowiedzi na
wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji lub wskazanie pracowników do udzielania
odpowiedzi.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza odniósł się do wniosku zgłoszonego przez
radnego RM Artura Juhnke w sprawie wycięcia drzew i krzewów wzdłuż ulicy bł. ks.
J.Popiełuszki. Wskazał, że Referat Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa dokona
przeglądu i zajmie się usunięciem zbędnego zadrzewienia. Ponadto poinformowa?ł, że
odnośnie drugiego wniosku radnego RM A.Juhnke dotyczącego stypendium lub
grantu na publikację książek związanych z Gminą Sępólno Krajeńskie sprawa trafi
pod obrady odpowiednich komisji RM, po czyrn ewentualnie trzeba będzie z}o0ć
wnioski do budżetu.

Następnie Pan Marek Zieńko poinformował, że wniosek złożony przez radnego RM
Janusza Tomasa oraz mieszkankę Sępólna Krajeńskiego w sprawie zarnontowania
windy w Urzędzie Miejskim i w Bibliotece Publicznej jest ponowiony i jest to wniosek
do budżetu. Wyjaśnił, że trzy sarnorządy mieszczące się w budynku tj. Starostwo
Powiatowe, Gmina Sępólno Krajeńskie oraz Powiatowy Urząd Pracy przystąpią do
ustaleń, czy wprowadzić zamontowanie windy do kolejnego budżetu. Wyjaśnił, że w
budynku znajduje się winda, z której można skorzystać, ale można wjechać tylko na
parter. Pracownik przychodzi na parter do osoby niepełnosprawnej i załatwia sprawę.

Ponadto Zastępca Burmistrza odniósł się do kolejnego wniosku radnego RM Janusza
Tomasa, dotyczącego dlaczego miejsce parkingowe dla niepełnosprawnych nie jest
przy samym wejściu do budynku. Wskazal, że pasy do parkowania są wyznaczone
polbrukiem i te dwa miejsca wyznaczone mają już normatywną szerokość.
Rozpatrywana była równiez wersja przy samyrn wejściu, jednak jest ona bardzo
niebezpieczna, ze względu na brak widoczności przy wyjeżdzie. Dodal, że jeżeli
zostanie podjęta decyzja o zarnontowaniu windy, to miejsca parkingowe i tak będą
musiały zostać przemalowane naprzeciw szczytu budynku Urzędu.

Pan Marek Zieńko Zastępca Burmistrza poinformowa?ł, ze wniosek
wiceprzewodniczącej RM Anny Miczko w sprawie przeniesienia ławki niepodległości
na Plac Wolności wyrnaga przea'n a1izowania, czy jest ta?ka możliwość, poniewa?ż ławka
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posiada internet i jest ona związana z projektem. Stwierdzil że jeżeli będzie moźliwość
to zostanie przeniesiona.

Następnie Zastępca Burmistrza odniósł się do wniosków zgłoszonych przez
mieszkankę Sępólna Krajeńskiego w sprawie utrzyrnania stanu i renowacji ścieżki
rowerowej nad jeziorem oraz remontu mola. Wyjaśnił, że jest to infrastruktura
przekazana do Centrum Sportu i Rekreacji, a gmina sprawuje nad tym nadzór. Dodał,
ze bieżące remonty aą dokonywane, odbywają się przeglądy nadzoru budowalnego na
molo, a uszkodzone deski, czy oparcia są na bieżąco remontowane. Stwierdzil że
przegląd mola oraz ścieżki rowerowej zostanie dokonany. Nadmienił, że ścieżka
rowerowa przebiega w bezpośrednim sąsiedztwie drzew i lasów. Na ścieżce rowerowej
widać wypiętrzenia przez korzenie. Przegląd na ścieżce jest dokonywany co roku i co
roku jest coś poprawiane.

Pona4to odniósł się do kolejnego wniosku dotyczącego zalewania ściekarni ul.
Ogrodowej. Wskazał, że Referat Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przeprowadzi
kontrolę w tym rejonie. Zwrócił się z prośbą o wskazanie miejsca, w któryrn rejonie
się to dzieje.

Odniósł się równieź do kolejnego wniosku zgłoszonego przez mieszkankę Sępólna
Krajeńskiego dotyczącego zwiększenia kontroli prędkości na ulicy Hallera i
Kościuszki. Stwierdził, że wniosek zostanie zgłoszony do Komendy Powiatowej Policji.

Zastępca Burmistrza poinformował, że wniosek zgłoszony przez Sołtysa Sołectwa
Zalesie dotyczył wspólnoty mieszkaniowej m.in. wyrniany instalacji gazowej, zepsutej
rynny oraz oświetlenia na korytarzu. Stwierdził, że Kierownik Referatu Gospodarki
Komunalnej i Rolnictwa spotka się na miejscu z Panem Sołtysem i sprawy zostaną
rozstrzygnięte.

Na kolejny wniosek zgłoszony przez mieszkankę Sępólna Krajeńskiego dotyczący
malowanych przej ść dla ociemnia?łych i niedowidzących na żółto Zastępca Burmistrza
Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że Referat Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa musi
dokonać przeglądów tych przejść i ewentualnie jeżeli jest taka potrzeba to naleźy je
pr?ÓciĆ.

Ponadto poinformował, że wniosek mieszkanki Sępólna Krajeńskiego dotyczący
konserwacji i uzupełnienia tężni zosta?nie przekazany do CSiR celem wykonania.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do udzielonych odpowiedzi.

Głos zabrała wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko, która zapytała o co konkretnie
chodziło mieszkance S«;pólna Krajeńskiego w sprawie mieszkania chronionego.

Pan Marek Zieńko wyjaśnił, że chodziło o podziękowania dla Prezesa ZTiU i Pani
Dyrektor OPS oraz zachowania mieszkańców.

Głos zabra?ła Pani Anna Sotkiewicz- Tumanik Kierownik Referatu Irg, która udzieliła
odpowiedzi na wniosek zgłoszony przez Sołtysa Sołectwa Zalesie w sprawie prograrnu
odnawialnych źródeł energii. Wyjaśniła, że na to zada?nie zosta?ła podpisana umowa z
Urzędem Marszalkowskim i w częs;ci byłaby sfinansowana przez Urząd
Marszałkowski, a w części przez mieszkańców. Jednakże w wyniku przedłu?żania się
procedury rozstrzygania sarnej aplikacji tego wniosku, poniewa,ż był on rozpatrywany
ponad rok czasu, część mieszkańców zrezygnowała z instalacji fotowoltaicznych i
solarów.
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Gmina jako wnioskodawca musia?ła prosić Urząd Marszałkowski o wyrażenie zgody
na zmniejszenie instalacji, ponieważ? nikt inny z mieszkańców nie chciał wejść na
zrezygnowane miejsce, w wynilcu czego nie uzyskano pełnej liczby osób. Zgodnie z
wytycznymi Urzędu Marszalkowskiego musi być instalacja za instalacje. Na pierwszy
wniosek złożony przez Gminę o zmniejszenie instalacji Urząd Marszałkowski wyraził
zgodę. W związku z tyrn, że w maju zrezygnowały kolejne osoby, Gmina ponownie
wystosowała pismo do Urzędu Marsza?łkowskiego o wyrażenie zgody, jednakże do dnia
dzisiejszego takiej odpowiedzi nie udzielono.

Następnie Przewodniczący RM poinformował o otrzyrnanych pismach dotyczących
realizacji wniosków z poprzednich sesji RM:

- wniosek radnej RM Lucyny Pająk w sprawie naprawy przejazdu kolejowego obok
MDD, zosta?ł przekazany do GDDIFGA i do PKP S.A Gdańsk- pisma o przekazaniu
otrzyrna?ła Pani radna oraz pozostali radni. Kserokopia pisma stanowi załącznik nr
58 do protokołu.

- wniosek radnej RM Barbary Szlezer dotyczący przesyła?nia sprawozdań między
sesjami burmistrza i przewodniczącego pocztą elektroniczną zosta?ł przyjęty i jest
realizowany;

- odpowiedź na wniosek radnego RM Antoniego Dolnego w sprawie budowy sali
gimnastycznej zgodnie z pismem z dnia 18 czerwca 2021 roku- odpowiedż otrzyma?ł
Pan radny oraz pozostali radni wraz z odpowiedzią na zapytanie.

- odpowiedź na wniosek radnego RM Tobiasza Świniarskiego w spraw'e możliwości
otwarcia dodatkowego przedszkola w Domu Kultury w Wa?łdowie na 4 godziny-
odpowiedż otrzyrnał Pan radny oraz pozostali radni. Kserokopia pisma stanowi
załącznik nr 59 do protokołu.

wniosek radnego RM Tobiasza Świniarskiego w sprawie fetoru z za?kładu
produkcyjnego w Iłowie został przekazany do Starostwa. Wyjaśnień w tej sprawie
udzielił Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa.
Poinformował, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze odpowiedzi ze Starostwa. Doda?ł,
że 13 sierpnia w piątek odbyła się kontrola w Zakładzie Produkcji Mączki Rybnej, w
spotkaniu udział wzięły służby Starosty i przedstawiciele Gminy Sępólno Krajeńskie.
Kontrolowana była gospodarka odpadarni komunalnyrni i poprodukcyjnymi, a także
wodno-ściekowa. Zakład w tym czasie pracowal normalnie. Ponadto sprawdzano
zabezpieczenie dotyczące odoru, które zostało zgłoszone. Nadmienił, że na tą chwilę,
gdy była kontrola, to biofiltr zamontowany przez właściciela działał normalnie.
Sprawdzano również teren zakładu odnośnie porządku oraz teren wokół zakładu i nie
stwierdzono żadnych uchybień. Kierownik Gkr stwierdził, że w tym momencie
oczekuje się konkretnego protokołu z kontroli oraz zarządzenia pokontrolnego.
Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 60 do protokołu.

- wniosek wiceprzewodniczącej RM Anny Miczko w sprawie odświeżenia przejmć dla
pieszych- jest odpowiedż Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim oraz Zarządu
Dróg Wojewódzkich, odpowiedź otrzyrnała Pani wiceprzewodnicząca oraz pozostali
radni. Nie wpłynęła odpowiedź z GDDKiA. Kserokopia pism stanowi załącznik nr 61
do protokołu.
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Nastę'pnie Kierownik Referatu Gkr uzupełnił odpowiedź na wniosek w sprawie
zabezpieczenia dziury powstałej przy zakładaniu wodociągu na ulicy Ogrodowej.
Wskazał, że zostało to naprawione już w trakcie trwania sesji.

Ponadto uzupełnił odpowiedź dotyczącą wniosku w sprawie uporządkowania działki
przy molo. Stwierdził, że były zgłoszone dwie działki do uporządkowania i działki te
zostały uporządkowane.

Następnie Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Irg udzieliła
odpowiedzi na wniosek w sprawie zakończenia awarii na ulicy Nowy Rynek.
Wyjaśniła, iż awaria została naprawiona w terminie, jednakże wyrnaga ona poprawy,
którą wykonawca zobowiązał się do 15 września wykonać.

Przewodniczący RM podziękował wszystkim, którzy oddali na niego swój głos w
rarnach czego otrzymał statuetkę.

Pytań więcej nie było, więc Przewodniczący RM zamknął ten punkt porządku obrad i
przeszedł do kolejnego.

Ad. 16 Zakończenie sesji

O godz. 14.00, w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Franciszek Lesinski
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękowa?ł wszystkim za udzia?ł w sesji oraz za
przygotowanie materia?łów na sesję. Zarnknął sesję Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zarnyka?rn XXXV sesję Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim".

Na tym protokół za?kończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 15 września 2021r.

Protokołowała:

mgr Mire
srr?y'i'ź»wr?osina

Kierownik?Referatu Organizacyjnego

r'-.

Obradom" prze'

Przewodnicząi
inż. Franciszek Le,§inski
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